

.....

TERTIUM COMPARATIONIS

Journal für International und Interkulturell
Vergleichende Erziehungswissenschaft



Open Call for Papers

Dear Colleagues,

We warmly invite you to submit a manuscript to the international double-blind peer reviewed journal *Tertium Comparationis: Journal for International Comparative and Multicultural Education*. *Tertium Comparationis* aims to contribute to the fields of comparative education, international educational relations and intercultural education. The journal focuses on processes of internationalization, cultural exchange and mutual influence in education from the viewpoint of a variety of experiences and challenges worldwide.

The journal accepts manuscripts that are relevant to the fields of comparative education, international educational research, and intercultural education. English- and German-language contributions as well as contributions from neighboring disciplines are welcome as long as the focus of the journal is kept.

The following procedure applies to all submissions: For us to ascertain whether your contribution fits to the journal, please submit first a **1-page abstract** directly to the editors, making clear what the focus of the article is, as well as the theoretical frameworks, methodologies, and empirical data (if applicable) your text draws upon. In case of acceptance, an invitation to submit a full manuscript will be issued by the editors. The elaborated contributions of approx. 45,000 characters will then undergo a double-blind peer-review. Instructions for authors on the design of the manuscript can be found on the journal's [website](#).

Please contact us if you have any queries at:

sabine.hornberg@tu-dortmund.de and/or szakacss@hsu-hh.de

We are looking forward to your submissions.

Sincerely yours,

Sabine Hornberg

Simona Szakacs-Behling

Ständiger Call for Papers

Sehr geehrte Kolleg:innen,

wir laden Sie herzlich ein, Beiträge für die internationale, double blind begutachtete Zeitschrift *Tertium Comparationis: Journal für International und Interkulturell Vergleichende Erziehungswissenschaft* einzureichen. *Tertium Comparationis* veröffentlicht Beiträge zur Vergleichenden Erziehungswissenschaft, Internationalen Bildungsforschung und Interkulturellen Erziehung und

Bildung. Ausgehend von internationalen Erfahrungen sollen der weltweite Prozess der Internationalisierung, des kulturellen Austausches und der wechselseitige Einfluss auf Bildungssysteme thematisiert werden.

Die Zeitschrift nimmt fortlaufend Manuskripte entgegen, die für die Bereiche der Vergleichenden Erziehungswissenschaft, der internationalen Bildungsforschung und der Interkulturellen Bildung relevant sind. Sowohl englisch-/deutschsprachige Beiträge als auch Beiträge aus Nachbardisziplinen sind sehr willkommen, solange der Fokus der Zeitschrift beibehalten wird.

Bitte beachten Sie bei allen Einreichungen die folgende Vorgehensweise: Um festzustellen, ob der Beitrag in die Zeitschrift passt, reichen Sie bitte zunächst eine **1-seitige Kurzfassung** bei der Redaktion ein, aus der hervorgeht, was der Schwerpunkt des Artikels ist, auf welchen theoretischen Rahmen, welche Methodik und welche empirischen Daten (falls vorhanden) sich der Text stützt. Wird diese Skizze von den Herausgeber:innen akzeptiert, folgt die Einladung zur Einreichung eines Beitrags. Die ausgearbeiteten Beiträge von max. 45.000 Zeichen werden einem double-blind peer-review unterzogen. Hinweise für Autor:innen zur Gestaltung des Manuskripts finden Sie auf unsere [Homepage](#).

Bei Rückfragen wenden Sie sich bitte an:

sabine.hornberg@tu-dortmund.de und/oder szakacss@hsu-hh.de

Wir freuen uns auf die Einreichungen.

Mit freundlichen Grüßen

Prof'in Dr. Sabine Hornberg

Vertr. Prof'in Dr. Simona Szakacs-Behling
